
Protokół 
z VIII sesji Rady Gminy Pawłowice 

z dnia 26 maja 2015 r. 

Sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w sali narad Urzędu Gminy, uczestniczyli w niej 
radni, Wójt Franciszek Dziendziel, kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych Urzędu 
Gminy, sołtysi, Komendant Komisariatu Policji w Pawłowicach, zainteresowani tematyką sesji 
mieszkańcy, a także uczniowie - członkowie klubu Aquatica wraz z opiekunami i rodzicami. 
Szczególnym gościem był Pan Eugeniusz Pająk - Przewodniczący Rady Gminy Pawłowice 
w I i II kadencji, zaproszony na sesję przez obecnego Przewodniczącego Rady z okazji 
25 - lecia samorządu terytorialnego. 

Ad. 1. 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Szymura, witając wszystkich 
zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad 
na sali obecnych było 14 radnych - nieobecny był radny Aureliusz Pisarek. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
Po tym Przewodniczący Rady Aleksander Szymura zabrał głos na temat jubileuszu 25 - lecia 
funkcjonowania samorządu terytorialnego. Nawiązał do wypowiedzi telewizyjnej aktorki Joanny 
Szczepkowskiej, która jesienią 1989 r. wspominała pierwsze demokratyczne wybory z dnia 
4 czerwca 1989 r. i stwierdziła, że wtedy „skończył się komunizm". Od tego czasu 
przygotowywano się do wprowadzenia reformy, uchwalono ustawę o samorządzie 
terytorialnym, 27 maja 1990 r. przeprowadzono wybory do rad gmin, mieszkańcom dano 
uprawnienia do decydowania. 
Po tym wprowadzeniu oddał głos Panu Eugeniuszowi Pająkowi, który opowiadał, jak tworzył się 
samorząd w gminie Pawłowice, nawiązał do I sesji w 1990 r., którą otwierał Pełnomocnik 
Rządu ds. reformy samorządowej prof. Henryk Goik, wspominał, jak radni „uczyli się" 
samorządu, uczestniczyli w kursach i szkoleniach. Szerzej przypomniał zebranym, jak 
przebiegała sprawa powrotnego przyłączenia sołectwa Pniówek w granice administracyjne 
gminy Pawłowice - tu podziękował wszystkim tym, którzy przyczynili się do tych działań 
i sukcesu. Dalej powiedział, że I kadencja miała największy wpływ na obecny kształt gminy, 
ponieważ wraz z Pniówkiem w grancie gminy wróciła Kopalnia, a wraz z Kopalnią środki 
finansowe na funkcjonowanie gminy. W I kadencji następowały zmiany władz wykonawczych, 
był złożony wniosek o odwołanie zarządu gminy, ostatecznie wycofany. 
W Il kadencji wójtem został śp. Damian Galusek, który nadal kształt tej gminie. Następnie Pan 
Pająk złożył gratulacje obecnemu Wójtowi Franciszkowi Dziendzielowi, który działa 

w samorządzie od 1990 r. Dalej nawiązał do swej działalności jako Przewodniczący Rady 
Powiatu Pszczyńskiego i bardzo dobrej współpracy pomiędzy gminą Pawłowice a Powiatem 
Pszczyńskim, za którą podziękował. Na zakończenie swego wystąpienia złożył życzenia 
dalszego stabilnego rozwoju. 
Następnie głos zabrał Wójt Franciszek Dziendziel, przewodniczący Rady w latach 1998 - 2014, 
w swym wystąpieniu podkreślił, że samorządowcy to wszyscy mieszkańcy gminy. Nawiązał 
do tworzenia się demokracji od czasów powojennych, szczególnie zaś w latach 
osiemdziesiątych, kiedy to w Pawłowicach powstał komitet obywatelski z młodymi ludźmi -
tu wymienił E. Pająka, Grzegorza Nagłego. Opowiadał, jak uczył się demokracji na różnych 
szkoleniach, poprzez udział w forum przewodniczących rad gmin i powiatów, wszystko to 
doprowadziło do sprawności prowadzenia obrad, wypracowania zasad prowadzenia konsultacji 
z mieszkańcami. Jako obecny wójt kontynuuje to, co zostało wypracowane, pewne rzeczy 
zmienia bądź poprawia, pewne rzeczy chce zbudować jako nowe. Podkreślił siłę przekazywania 
informacji poprzez gazetę gminną, internet. Na tym zakończył swą wypowiedź. 
Po złożeniu wzajemnych gratulacji przez wszystkich trzech przewodniczących, wręczeniu 
kwiatów, przystąpiono do kontynuacji obrad. 
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Ad. 2. 
Przewodniczący Rady przedstawił zebranym porządek obrad, jaki radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji oraz był podany do publicznej wiadomości. 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności; 
2. Przedstawienie porządku obrad; 
3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Pawłowice z dnia 28.04.2015 r.; 
4. Przedstawienie wykazu pism skierowanych do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
5. Wręczenie listów gratulacyjnych zawodnikom i trenerowi UKS AQUATICA; 
6. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym; 

7. Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
8. Interpelacje radnych; 
9. SPRAWOZDANIE Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY ZA 2014 ROK: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pawłowice 
za 2014 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego, 

b) przedstawienie opm11 Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
przez Wójta sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok wraz 
z informacją o stanie mienia komunalnego, 

c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok; 
10. ABSOLUTORIUM ZA 2014 ROK: 

a) przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania 
budżetu oraz działalności Wójta Gminy za rok 2014, 

b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pawłowice 

za rok 2014. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/9/2014 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2015; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Pawłowicach oraz dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Pielgrzymowicach; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej na terenie Golasowic i Jarząbkowic; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej na terenie Golasowic; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 
Ośrodka Kultury w Pawłowicach za rok 2014; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Pawłowicach za rok 2014; 

17. Wolne głosy i wnioski; 
18. Zakończenie obrad. 

Nie wniesiono uwag ani poprawek do przedstawionego porządku obrad. 

Ad.3 
Przewodniczący poinformował, że protokół z VII sesji Rady Gminy, która odbyła 
się 28 kwietnia 2015 r. był wyłożony do wglądu w biurze Rady Gminy oraz na sali obrad przed 
sesją. Nikt z radnych nie wniósł uwag, ani poprawek do protokołu, w związku z czym, 
Przewodniczący zawnioskował o przyjęcie jego treści bez czytania na sesji. Protokół został 
jednogłośnie przyjęty - 15 głosami za. 
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Ad.4 
Następnie Przewodniczący przedstawił wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy 
w okresie międzysesyjnym. Wykaz stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad.S 
Na sesję Rady Gminy zostali zaproszeni członkowie Uczniowskiego Klubu Sportowego Aquatica 
wraz z opiekunami i rodzicami, którzy zostali uznani za najlepsza drużynę na Śląsku wśród 
dzieci urodzonych w 2004 r. 
Opiekun - Przemysław Brzeski, 
zawodnicy: 

1. Banaszak Edyta - nieobecna na sesji, 
2. Blobel Hubert, 
3. Dutkowiak Bartłomiej, 
4. Gałuszka Fabian, 
5. Hasper Bartłomiej, 
6. Janecka Weronika, 
7. Jędryka Joanna - nieobecna na sesji, 
8. Karwacka Weronika, 
9. Kisielewska Martyna - nieobecna na sesji, 
10. Konieczny Kacper - nieobecna na sesji, 
11. Nielipiński Szymon - nieobecna na sesji, 
12. Raciborski Aleksander - nieobecna na sesji, 
13. Salamon Marcelina - nieobecna na sesji, 
14. Sikora Balbina - nieobecna na sesji, 
15. Starczewski Piotr - nieobecna na sesji, 
16. Wysocki Kacper. 

Przewodniczący i Wójt wręczyli zawodnikom obecnym na sesji listy gratulacyjne oraz drobne 
upominki, wykonano zdjęcie pamiątkowe. 
Po tym ogłoszono 5 - minutową przerwę. 

Ad.6 
W tym punkcie przedstawiono informacje o działalności Urzędu Gminy jednostek 
organizacyjnych w okresie międzysesyjnym. 
Na początku Wójt poinformował o: 
- otwarciu Centrum Kultury, 
- naradzie z sołtysami, dyrektorami szkół, przedszkoli, posiedzeniu Rady Oświatowej, 
- naradach na temat: szkód górniczych, utworzenia szkoły mistrzostwa sportowego, 
działalności GKS Pniówek, dróg i obwodnicy z GDDKiA, WZD i PZD, 
- odbytych imprezach kulturalno - sportowych, 
- utrzymania i porządkowania dróg po zimie, 
- weryfikacji kursów autobusowych komunikacji lokalnej, 
- przetargu na remont odcinka DW 938 na wysokości stawów w Pawłowicach ( bedize gotowy 
do końca października + rondo). 
Następnie informacje składali kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych: 
- Referat Organizacyjny i Informatyki, 
- Referat Księgowości i Budżetu, 
- Referat Podatków i Opłat, 
- Referat Infrastruktury Komunalnej, 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia, 
- Referat Inwestycji, 
- Referat Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Referat Spraw Obywatelskich, 
- Referat Promocji i Integracji Europejskiej, 
- Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji, 
- Gminny Zespół Oświaty, 
- Gminny Zespół Komunalny, 
- Gminny Ośrodek Sportu, 
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- Ośrodek Pomocy Społecznej, 
- Gminny Ośrodek Kultury, 
- Gminna Biblioteka Publiczna. 
Sprawozdania międzysesyjne stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad.7 
Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym składali: 
Przewodniczący Rady poinformował o wspólnych posiedzeniach Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej: 
12 maja 2015 r. zaopiniowano: 

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.; 
- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań z wykonania 
budżetu w 2014 r. ; 
- Projekt uchwały w sprawie absolutorium za 2014 r.; 
- Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pokrycie kosztów 
okresowego badania technicznego oraz ubezpieczenia obowiązkowego OC samochodów 
pożarniczych OSP Pawłowice i OSP Pielgrzymowice; 

Omówiono: 
- Pismo kapituły konkursu „Złoty Laur" o wytypowanie najlepszych przedsiębiorców; 
- Projekt uchwały w sprawie Aktu Założycielskiego dla szkół mistrzostwa 
w Pawłowicach: szkoły podstawowej, gimnazjum, zespołu szkół mistrzostwa 
sportowego; 

19 maja 2015 
1. Wysłuchano informacji o stanie wykorzystania pozyskanych funduszy unijnych 

z perspektywy finansowej 2007 - 2013 oraz programów rządowych na inwestycje 
gminne oraz 
o planowanej realizacji zadań ze środków zewnętrznych, możliwości pozyskania 
funduszy i kierunkach rozwoju gminy w ramach perspektywy finansowej 
2014 - 2020. 

2. Zapoznano się z koncepcją projektu budowy inhalatorium w Pawłowicach. 
3. Zapoznano się z planowanym usytuowaniem miejsc rekreacyjnych dla mieszkańców. 

Zaplanowany objazd dróg został przełożony na czerwiec. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego B. Serówka poinformowała 
o odrębnym posiedzeniu: 

12 maja 2015 r. 
1. Zaopiniowano projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży w drodze przetargowej kompleksu działek nr 484/15, 459/7, 133/3 o łącznej 
pow. 0,3430 ha, stanowiących własność gminy Pawłowice, położonych w okolicach OSP 
Golasowice przy drodze powiatowej ul. Kraszewskiego. 

Przewodniczący Komisji Działalności Społecznej Z. Dusza poinformował o odrębnym 
posiedzeniu: 

12 maja 2015 r. 
1. Omówiono : 

- Pismo Wojewody Śląskiego o włączenie się gmin Województwa Śląskiego 
w proces repatriacji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Tyszko poinformował o odbytych posiedzeniach 
i ich tematyce: 

29 kwietnia 2015 r. 
1. Rozliczono wydatki poniesione w 2014 r. w zakresie zadań realizowanych przez Referat 

Infrastruktury Komunalnej, z uwzględnieniem kosztów zimowego utrzymania dróg i 
chodników w sezonie 2014/2015. 

2. Rozliczono koszty poniesione w 2014 r. na utrzymanie komunikacji lokalnej. 
4 maja 2015 r. 

1. Skontrolowano realizację budżetu gminy w 2014 roku. 
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2. Sporządzono wniosek do Rady Gminy w sprawie absolutorium. 
18 maja 2015 r. 
1. Przeprowadzono kontrolę wykorzystania środków finansowych przez Gminny Ośrodek 

Kultury w Pawłowicach - zbadano bilans. 
2. Przeprowadzono kontrolę wykorzystania środków finansowych przez Gminną Bibliotekę 

Publiczną w Pawłowicach - zbadano bilans. 
3. Opracowano protokół końcowy, podsumowujący przeprowadzone kontrole w zakresie 

realizacji budżetu gminy w 2014 r. 

Ad.8 
Przewodniczący poinformował, że nie złożono żadnej interpelacji. 
Salę opuścił radny Piotr Drobek. 

Ad.9 
Głównym tematem sesji było rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. Sprawozdanie wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego zostało złożone w Radzie Gminy w ustawowym terminie, stanowi ono zał. nr 5 
do niniejszego protokołu. 
Wójt Franciszek Dziendziel przedstawił treść powyższego sprawozdania, po czym przedstawił 
informację o stanie mienia komunalnego gminy Pawłowice. 
Następnie odczytał Uchwałę Nr 4200/11/66/2015 z dnia 14 kwietnia 2015 r. II Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Pawłowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok wraz 
z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. Kserokopia uchwały RIO 
stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
Po wysłuchaniu sprawozdania Wójta, informacji o stanie mienia komunalnego, opinii wydanej 
przez RIO, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 
Uchwała nr VIII/63/2015 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu została przyjęta przez 
radnych 13 głosami za - jednogłośnie. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad.10 
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2014 rok. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Tyszko odczytał „Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Pawłowice z kontroli wykonania budżetu oraz działalności Wójta Gminy za rok 
2014". Sprawozdanie stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
Następnie Przewodniczący Rady Aleksander Szymura odczytał treść wniosku Komisji 
Rewizyjnej, jaki Komisja złożyła do Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
Pawłowice absolutorium, po czym poinformował, że wniosek został przesłany do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania - kserokopia wniosku stanowi zał. nr 9 do 
protokołu. 

Dalej Przewodniczący poinformował, że w dniu 18 maja do Urzędu Gminy wpłynęła Uchwała 
nr 4200/II/92/2014 z dnia 14 maja 2014 r. II Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Pawłowice, po czym odczytał jej treść. Kserokopia opinii RIO w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej stanowi zał. nr 10 do protokołu. 
Po wysłuchaniu treści powyższych dokumentów Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji, w związku z czym przedstawił projekt uchwały 
w sprawie absolutorium 
Uchwała nr VIII64/2015 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Pawłowice za 2014 rok została przez radnych przyjęta 13 głosami za - jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. 11 
Skarbnik Gminy Agnieszka Kempny poinformowała o konieczności zmian w budżecie gminy 
na 2015 r. poprzez zwiększenie dochodów i wydatków budżetu gminy; 
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- darowizna na rzecz GZO od PZU: kwota 7 500,00 zł, z przeznaczeniem na badania 
profilaktyczne pracowników;- środki z WFOŚiGW: kwota 18 670,00, z przeznaczeniem na 
wyjazd dzieci na zieloną szkołę; 
- realizacja programu unijnego „Erasmus +" - mobilność edukacyjna: kwota 85 000,00, 
realizuje ZSO Pawłowice;. 
Projekt uchwały w tej sprawie uzyskał pozytywną opinie Komisji. 
Uchwała nr VIII/65 / 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 111/9/2014 Rady Gminy 
Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2015 - została 
przyjęta jednogłośnie - 13 głosami za i stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. 12 
Kierownik Ref. Spraw Obywatelskich Małgorzata Sklanny poinformowała, że do Urzędu Gminy 
Pawłowice wpłynął wniosek Prezesa OSP w Pawłowicach z prośbą o dotację celową na pokrycie 
kosztów okresowego badania technicznego, ubezpieczenia oraz pokrycie kosztów wymiany 
oleju w silniku i wymianę kompletu filtrów w samochodzie pożarniczym, oraz wniosek 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Pielgrzymowicach o dotację z przeznaczeniem na pokrycie 
kosztów okresowego badania technicznego oraz ubezpieczenia samochodu ratowniczo
pożarniczego. Dodała, że obowiązkiem Gminy jest zapewnienie gotowości bojowej jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych, a w budżecie zostały zapewnione środki finansowe na ten cel. 
Radny A. Szaweł spytał, skąd wynika konieczność dopłaty do OSP - M. Sklanny wyjaśniła 
ponownie, że utrzymanie pojazdów w gotowości bojowej jest w gestii gminy. Dalej radny 
zawnioskował, aby każdą kwotę głosować oddzielnie, na co Przewodniczący rady odpowiedział, 
że uchwała stanowi całość, nie można przeprowadzać oddzielnego glosowania - po tym 
wyjaśnieniu radny Szaweł swój wniosek wycofał. 
Nie wniesiono dalszych uwag do projektu uchwały. 
Uchwała nr VIII/ 66/2015 w sprawie przekazania środków finansowych 
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pawłowicach oraz dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Pielgrzymowicach - została przyjęta 12 głosami za przyjęciem, przy 1 głosie 
wstrzymującym. Uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. 13 
Kierownik ref. Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia Tyberiusz Zawadzki poinformował, 
że przedmiotem przedstawianej radnym uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie w drodze 
przetargowej kompleksu działek nr 484/15, 133/3 o łącznej powierzchni 0,2873 ha 
stanowiących własności Gminy Pawłowice położonych w okolicach OSP Golasowice przy drodze 
powiatowej ul. Kraszewskiego w Golasowicach. Dodał, że zgodnie z uchwałą Rady Gminy 
Pawłowice nr XIII/166/2008 z dnia 14.03.2008r. w sprawie zasad nabywania, zbywania 

'"°' i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, zbywanie nieruchomości wymaga każdorazowej 
zgody Rady Gminy wyrażonej w formie uchwały. Rada Gminy Pawłowice uchwałą z dnia 
27.01.2015r. wyraziła zgodę na przeznaczenie do sprzedaży kompleksu trzech działek 484/15, 
459/7 i 133/3 o łącznej powierzchni 0,3430 ha. Podczas przygotowywania nieruchomości 
do sprzedaży wpłynął wniosek dzierżawcy działki 459/7 o zbycie jej w odrębnym 
postępowaniu, dlatego też postanowiono przychylić się do prośby wnioskodawcy wydzielić 
działkę do osobnej uchwały, a w przedmiotowej uchwale przeznaczyć do sprzedaży dwie 
działki . Temat uzyskał pozytywna opinie Komisji Rady. 
Uchwała nr VIII/67 /2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej położonej na terenie Golasowic i Jarząbkowic została przyjęta 
jednogłośnie - 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. 14 
Dalej T. Zawadzki informował, że przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody 
na zbycie w drodze przetargowej działki nr 459/7 o powierzchni 0,0557 ha stanowiącej 
własności Gminy Pawłowice położonej w okolicach OSP Golasowice przy drodze powiatowej 
ul. Kraszewskiego w Golasowicach, która została wydzielona z kompleksu działek, o których 
była mowa wcześniej. 
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Uchwała nr VIII/68/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej położonej na terenie Golasowic została przyjęta jednogłośnie -
13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. 15 
Pełniący obowiązki dyrektor GOK Pawłowice Mariusz Grygier poinformował radnych, 
że instytucje kultury prowadzą księgi rachunkowe i sporządzają sprawozdawczość finansową 
zgodnie z ustawą o rachunkowości, która w rozdziale 5 określa zasady sporządzania 
i zatwierdzania sprawozdania finansowego jednostki. W świetle art.53 w/w ustawy 
sprawozdanie finansowe podlega zatwierdzeniu przez organ zatwierdzający, którym dla 
instytucji kultury jest organ założycielski, w terminie 6 miesięcy od dnia bilansowego. 
W związku z powyższym przedstawił Radzie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia bilansu, 
który uzyskał pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej. 
Uchwała nr VIII/69/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Ośrodka Kultury w Pawłowicach za rok 2014 - została przyjęta 
jednogłośnie 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. 16 
Następnie Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Pawłowicach Halina Mańka poinformowała, 
że instytucje kultury prowadzą księgi rachunkowe i sporządzają sprawozdawczość finansową 
zgodnie z ustawą o rachunkowości, która w rozdziale 5 określa zasady sporządzania 
i zatwierdzania sprawozdania finansowego jednostki. W świetle art.53 w/w ustawy 
sprawozdanie finansowe podlega zatwierdzeniu przez organ zatwierdzający, którym dla 
instytucji kultury jest organ założycielski, w terminie 6 miesięcy od dnia bilansowego. Po tym 
wyjaśnieniu przedstawiła projekt stosownej uchwały, który uzyskał pozytywna opinie Komisji 
Rewizyjnej. 
Uchwała nr VIII/70/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Pawłowicach za rok 2014 - została przyjęta 
jednogłośnie 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad. 17 
W wolnych głosach i wnioskach poruszono następujące sprawy: 

1) A. Krosny - zwrócił uwagę, że osobą, która kierowała budżetem w 2014 roku 
od stycznia do listopada był pełniący funkcję Wójta Marek Lucjan - należy mu się 
podziękowanie za wkład pracy za realizację tego budżetu. 

2) Barbara Serówka - zaprosiła zebranych do SP Pielgrzymowice na „XI Spotkania 
z folklorem". 

3) Marek Sciskoł - poruszył sprawę egzekwowania kar za parkowanie samochodów 
na terenach przy Kopalni Pniówek w miejscach niedozwolonych - spytał, czyje są 
tereny, na których są usytuowane bary, gdyż tereny te można przeznaczyć na parkingi, 
większość pracowników jeździ własnymi samochodami a nie autobusami, czy nie byłoby 
zasadne zainteresowanie się łącznie z Kopalnią terenami w celu utworzenia miejsc 
parkowania? - Wójt odpowiedział, że są czynione uzgodnienia z Kopalnią na temat 
przejść, przejazdów, parkingów wokół Kopalni. Za ogródkami piwnymi jest teren 
i tam Kopalnia wykona miejsca do parkowania. W sprawie terenów, na których stoją 
bary odpowiedział, że są one własnością Kopalni. Sprawa jest do rozwiązania, gdyż 
wskazano inne dodatkowe miejsce na parkingi - jest realna szansa na poprawę. 
Wójt dodał jeszcze, że w sprawie dopłaty Kopalni do komunikacji lokalnej w związku 
z dużą ilością korzystających pracowników z tej komunikacji, nie udało się 
wynegocjować dopłaty przez Kopalnię do różnicy kosztów przewozów a ceną biletu 
za 15 zł. 

4) Marek Sciskoł - zabrał głos w sprawie rozwiązań ruchu drogowego na skrzyżowaniu 
DK 81 z DW 933 w związku z budową obwodnicy oraz przejazdu przez skrzyżowanie 
DK 81 z ul. Pszczyńską oraz sygnalizacji świetlnej - Wójt odpowiedział, ze trwają 
rozmowy na temat wydłużenia czasu zielonego światła na lewoskręcie od Wisły 
do Pawłowic i Jastrzębia. Docelowo przejazd dla samochodów do 3,5 t przez 
to skrzyżowanie nie został jeszcze ustalony, wystosowano pismo do GDDKiA poparte 
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podpisami mieszkańców ul. Pszczyńskiej i Rady Sołeckiej, ale rokowania nie są 
najlepsze. Dalej poinformował o podejmowanych działaniach w celu rozwiązania 

komunikacji drogowej dla mieszkańców Dębiny, ul. Leśnej. Do tych działań włączone 
jest miasto Strumień. 

Ad. 17 
Po zrealizowaniu porządku obrad, wysłuchaniu wolnych głosów i wniosków Przewodniczący 
zamknął VIII sesję Rady Gminy Pawłowice. 

Protokolant Przewodniczący obrad 
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